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Inspreekbijdrage Patrick van der Spank

Achtergrond:

Het uitlaatveldje park Moleneind (bij de molen van Jetten) is een groot succes. Vele tientallen 
honden komen dagelijks met hun baasjes op dit veld. De sociale controle is groot, mensen ruimen 
netjes de uitwerpselen op en honden hebben veel kans om te socialiseren, er is inmiddels een echte 
roedel ontstaan waarin honden hun natuurlijke gedrag kunnen vertonen.

Wanneer het echter weer vroeger donker wordt is dit 's avonds niet meer mogelijk. Het veld is 
helemaal niet verlicht. Daardoor is het gevaarlijk om in het donker over het veld te lopen, de kans op 
struikelen is groot. Daarnaast ruimen mensen in die periode de uitwerpselen van hun honden veel 
minder goed op.

Mijn verzoek (zaaknummer 46452-2023) aan de gemeente was om in de donkere periodes het veld 
tot 20:00 uur te verlichten zodat honden na het diner (het drukste moment op het veld) op het veld 
uitgelaten kunnen worden in de zo gewaardeerde sociale setting. Het argument voorkomen 
hangjongeren is mij bekend, daarom mijn voorstel de verlichting slechts tot 20:00 aan te laten. 

Gezien onderstaande reactie van een medewerker van de gemeente worden nu geen aanpassingen 
gemaakt in afwachting van nieuw beleid. 

In deze lezing kan ik mij niet vinden. Geen beleid zou ook op kunnen worden gevat als "handelen 
naar eigen inzicht", maar niets doen omdat er geen beleid is lijkt me niet de manier om de burger te 
bedienen.

Daarom mijn verzoek wat ik graag voorleg aan de gemeenteraad:

Kan in de donkere periodes het hondenveld op park Moleneind gedeeltelijk verlicht worden (een 
breedstraler op de bestaande lichtmast van de molen is voldoende) tot 20:00 uur? 

Dit voorstel heb ik getoetst met verschillende hondenbezitters, hiervoor is breed draagvlak, niemand 
die ik sprak heeft hier problemen mee en iedereen die ik sprak zou dit graag willen. Mocht het nodig 
zijn dit draagvlak te onderbouwen met een petitie hoor ik dat graag, dan zorg ik daar graag voor.

Met vriendelijke groet,

Patrick van der Spank

Reactie van een medewerker van de gemeente:
“Beste heer van der Spank,
Zoals telefonisch besproken hierbij een antwoord op uw vraag of het hondenuitlaatveld op park 
Moleneind ’s Avonds verlicht kan worden.
Vanuit de gemeente Maashorst wordt er momenteel gekeken naar het opstellen van een nieuw 
beleidsplan betreffende de inrichting van hondenuitlaatgebieden. Tot op heden is er voor gekozen 
om de bestaande uitlaatgebieden niet van verlichting te voorzien. Deze afspraak is niet vastgelegd 
aangezien er volgens de werkvoorbereider die belast is met het beheer van de uitlaatgebieden 
momenteel geen beleidsplan terug te vinden is. Wachtend op een nieuw beleidsplan zullen er 
voorlopig geen aanpassingen gedaan worden in de bestaande uitlaatgebieden. 
Hopende u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben.
Met vriendelijke groeten,”


